

# 電影節發燒友 HKIFF Cine Fan

## 入會即送門票四張

## Join and Get 4 Free Tickets!

每場最多2張。門票數量有限，先到先得。 Max. 2 tickets per screening. Tickets are available on a first-come, first-served basis.

只供香港會計師公會會員。

For HKICPA Members.



### Annual Fee / 年費 #

### HK\$120 Classic Privilege / 會員

### HK\$80 Student Privilege / 學生會員

# 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 會籍有效期為發卡日至2014年12月31日。

HKIFF Cine Fan privilege is valid from the privilege card issue date to 31 December 2014.

### 會員

#### Classic Privilege

門票優惠 Ticket Promotion	折扣 Discount
-----------------------	-------------

電影節發燒友(HKIFF Cine Fan)節目及夏日國際電影節各場正價門票	八五折
--	-----

其他由香港國際電影節協會及其合作夥伴合辦之電影節目門票\*

Regular-priced HKIFF Cine Fan Programme & Summer International Film Festival (SIFF) tickets	15% off
---	---------

Tickets of other programmes co-organised by HKIFFS and its partners\*

香港國際電影節各場正價門票	九折
---------------	----

Regular-priced Hong Kong International Film Festival (HKIFF) tickets	10% off
--	---------

### 學生會員 (只限本地全日制學生申請)

#### Student Privilege

(For Hong Kong Full Time Students only)

門票優惠 Ticket Promotion	折扣 Discount
-----------------------	-------------

電影節發燒友(HKIFF Cine Fan)節目門票 (只限學生會員優惠，不設其他學生優惠票)	七折
---	----

其他由香港國際電影節協會及其合作夥伴合辦之電影節目門票\*

Regular-priced HKIFF Cine Fan Programme tickets (No other student discount than Student Privilege)	30% off
--	---------

Tickets of other programmes co-organised by HKIFFS and its partners\*

夏日國際電影節各場正價門票	八五折
---------------	-----

Regular-priced Summer International Film Festival (SIFF) tickets	15% off
--	---------

香港國際電影節各場正價門票	九折
---------------	----

Regular-priced Hong Kong International Film Festival (HKIFF) tickets	10% off
--	---------

#### 注意 NOTES:

- 持有香港國際電影節會員計劃之會員身份，並不同其持有香港法例《會社(房產安全)條例》或《社團條例》項下「俱樂部」或「社團」成員之身份。  
The holder of HKIFF Privilege Status does not constitute membership of a "Club" or "Society" for the purposes of the Clubs (Safety of Premises) Ordinance, or the Societies Ordinance under the laws of Hong Kong.
  - 香港國際電影節協會保留提供會員計劃內一切折扣及其他優惠之最終決定權。  
HKIFF Privilege Scheme exists to offer preferred structure of benefits such as discounted payment and other benefits that may be offered from time to time at the sole discretion of HKIFFS.
  - 所有門票優惠只限於親臨城市電腦售票處售票櫃檯使用，並不適用於網上訂票/電話購票/郵購訂票。  
Ticket Discount Offers are applicable to URBIX Outlets only. NOT applicable to Online Ticketing / Phone Ticketing / Postal Booking.
- # 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan)會籍有效期為發卡日至2014年12月31日。  
HKIFF Cine Fan privilege is valid from the privilege card issue date to 31 December 2014.
- \* 香港國際電影節協會及其合作夥伴保留最終決定權暫停或取消所有會員優惠。  
Subject to final agreement from HKIFFS & its partners, HKIFFS reserves all rights and final decision to cancel or vary the discount offer.

#### 辦理入會手續

填妥的申請表格，請郵寄或親身遞交。

· 郵寄：將填妥的申請表格，連同近照一幀及支票（劃線支票抬頭請寫「香港國際電影節協會有限公司」），寄回香港國際電影節協會辦事處。信封面請註明「申請成為電影節發燒友」。

· 親身遞交：帶同填妥的申請表格、近照一幀及現金，到香港國際電影節協會辦事處辦理。

香港國際電影節協會辦事處

地址：九龍觀塘道370號創紀之城3期21樓（鄰近牛頭角地鐵站）

時間：星期一至五早上10時至下午12時，下午2時至下午5時

（公眾假期除外）

#### How to join the HKIFF Cine Fan

Application can be made by post or in person.

· By post: Please make a crossed cheque to "The Hong Kong International Film Festival Society Limited" and mail it together with form and a passport sized photo to The Hong Kong International Film Festival Society office.

Please indicate "HKIFF Cine Fan application" on the cover of envelope.

· In person: Hand in their completed application forms together with a passport sized photo and cash to The Hong Kong International Film Festival Society office.

The HKIFF Society Ltd.

Address: 21/F, Millennium City 3, 370 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong (Opposite Ngau Tau Kwok MTR Station)

Hours : Mon-Fri 10:00-12:00, 14:00-17:00 (Except Public Holiday)

## 電影節發燒友 一、二月節目，已於11月8日公布。

### HKIFF Cine Fan Jan/Feb 2014 Programmes were launched.

## 請瀏覽 Please visit

## cinefan.com.hk

# 電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 2014年度入會申請表格 HKIFF Cine Fan 2014 Privilege Application Form

遞交申請表格的方法，請參閱上一頁。如有任何查詢，請致電 (852) 2102 7368。  
Please refer to the previous page for submission method. For any enquiries, please call (852) 2102 7368.

申請成為電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan)，將獲贈電影節發燒友節目於香港藝術中心 Agnès b. 電影院放映之特選場次門票4張(每場最多2張)。當門票及電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員證備妥後，申請人將收到本會發出的電郵通知，內附門票及會員證之領取詳情，屆時請帶同電郵及通知書到指定地點領取。

Successful applicants will receive a welcome gift of 4 complimentary tickets for selected screenings of HKIFF Cine Fan Programme at Hong Kong Arts Centre Agnès b. CINEMA (max. 2 tickets per screenings). Please indicate your choice of films below. Each successful applicant will receive a confirmation email from HKIFF Society, with details on collection of tickets and HKIFF Cine Fan Privilege card. Please bring your confirmation email to the designated location for tickets and card collection.

I wish to apply for HKIFF Cine Fan's 我欲申請成為電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan)\* 之

Classic Privilege  
會員 (HK\$120)#

Student Privilege  
學生會員 (HK\$80)#

# 只供香港會計師公會會員。 For HKICPA Members.

\* 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 2014年會籍有效期為發卡日至2014年12月31日。

HKIFF Cine Fan 2014 privilege is valid from the privilege card issue date to 31 December 2014.

截止申請日期: 2013年11月22日 Application deadline: 22 Nov 2013

Name 姓名: \_\_\_\_\_ (Please use the Name on HKID / 請使用身分證上之姓名) Gender 性別: \_\_\_\_\_

Address 地址: \_\_\_\_\_

Tel 電話: \_\_\_\_\_ E-mail 電郵: \_\_\_\_\_

Membership Number 公會會員編號: \_\_\_\_\_



## Welcoming Gift Choice 迎新禮品選擇

各場門票數量有限，先到先得。Tickets are available on a first-come, first-served basis.

日期 Date	時間 Time	片名 Film	首選 1st Choice 數量 No. of Ticket	次選 2nd Choice 數量 No. of Ticket
22/12	5:00 PM	Brothers and Sisters of the Toda Family 戶田家兄妹		
22/12	7:15 PM	Jacquot 童年拾趣		
24/12	7:30 PM	Early Summer 麥秋		
25/12	7:00 PM	The Lovely Month of May 快樂的五月		
27/12	7:30 PM	The Young Girls of Rochefort 柳媚花嬌		
28/12	7:45 PM	Man with a Movie Camera 帶攝影機的人		
29/12	9:30 PM	Three Seats for the 26th 莫負良宵		

## ▲ 只准年滿十八歲或以上人士觀看 Person Aged 18 and Above Only

電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 入會條款及細則 HKIFF Cine Fan Scheme Terms and Conditions

- 電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 2014 年會籍有效期為發卡日至2014年12月31日。HKIFF Cine Fan 2014 privilege is valid from the privilege card issue date to 31 December 2014.
- 會員於城市電腦售票處售票櫃檯購票時必須出示有效之電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡，方能享有包括門票折扣等各項優惠。門票折扣優惠並不適用於網上訂票/電話購票/郵購訂票。Privilege holders must present their valid privilege card at the sales counter of URBITIX outlets to enjoy privileges including Discount Offers. Please note that Ticket Discount Offers are NOT applicable to Online Ticketing / Phone Ticketing / Postal Booking.
- 換領門票/禮品/紀念品時，會員必須出示有效之電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡作核對。For the redemption and collection of tickets / gifts / souvenirs, privilege holders must present their valid privilege card for verification.
- 電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡不得轉讓予他人使用。如發現任何違規使用情況，有關場地負責人或香港國際電影節協會將有權即時終止會員資格。已繳交之會費一律不獲退還。Privilege is non-transferable. If evidence of misuse and abuse of privileges are found, the venue management or HKIFFS have the right to confiscate the card at any time without prior warning. The privilege fee will not be refunded.
- 電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡一經塗改或嚴重損毀，均屬無效。會員可向香港國際電影節協會申請辦理補領手續。補領電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡之費用為港幣\$50。Privilege card will be voided if damaged. Replacement cards are available at a re-issue fee of HK\$50.
- 如遺失電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡，請即向香港國際電影節協會報失。補領電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 會員卡之費用為港幣\$50。Loss of privilege card must be reported at once. Replacement cards are available at a re-issue fee of HK\$50.
- 不論閣下因任何原因在會籍有效期內放棄會籍，亦不會獲發任何已繳交之入會費用。Privilege fee will not be refunded if privilege is cancelled for whatever reason before expiry.
- 為向會員提供或推廣由香港國際電影節協會及其他相關機構之服務及其他產品，協會將根據會員的資料及記錄，經電郵或郵件向會員發送相關資訊及優惠推廣。會員可隨時要求停止接收有關通訊。HKIFFS may use holder's information and records for the purposes of providing or promoting services or other products made available by HKIFFS and associated organisations. Privilege holder can request HKIFFS to stop mailing/ sending information on that product and service at any time and at no cost.
- 持有香港國際電影節會員計劃之會員身份，並不等同其持有香港法例《會社(房產安全)條例》或《社團條例》項下「俱樂部」或「社團」成員之身份。The holder of HKIFF Privilege Status does not constitute membership of "a Club" or "Society" for the purposes of the Clubs (Safety of Premises) Ordinance, or the Societies Ordinance under the laws of Hong Kong.
- 香港國際電影節協會保留提供會員計劃內一切折扣及其他優惠之最終決定權。HKIFF Privilege Scheme exists to offer preferred structure of benefits such as discounted payment and other benefits that may be offered from time to time at the sole discretion of HKIFFS.
- 香港國際電影節協會保留隨時終止會員計劃之一切權利。HKIFFS reserves all rights and final decision to terminate the scheme without prior notice.
- 遇有任何爭議，香港國際電影節協會保留最終決定權。In case of dispute, the decision of HKIFFS shall be final.
- 本條款及細則之中英文文本如有任何歧義，概以英文版為準。The English version of these terms and conditions shall prevail whenever there is any discrepancy between the English and the Chinese versions.

本人同意接受上述電影節發燒友 (HKIFF Cine Fan) 入會條款。  
I have read and agreed to the above terms and conditions.

申請人簽署  
Applicant's Signature: \_\_\_\_\_

日期  
Date: \_\_\_\_\_